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Stopzetting ruilverkaveling Wellen-Hoepertingen  -  Nazorgtraject

Het onderzoek naar het nut van een ruilverkaveling in Wellen-Hoepertingen werd op 
verzoek van de coördinatiecommissie en de Vlaamse Landmaatschappij (VLM) bij 
ministerieel besluit stop gezet. Samen met de stopzetting werd eveneens een 
nazorgtraject goedgekeurd.

Dat nazorgtraject is van belang aangezien de VLM de voorbije decennia ongeveer 80 
hectare verworven heeft met het oog op deze ruilverkaveling. 

Gelet op de vele vragen met betrekking tot de vervreemding van die gronden stelde ik op 
22 september 2015 hierover een vraag in de bevoegde commissie. In haar antwoord gaf 
de minister aan dat werk zou worden gemaakt van een plan van aanpak.

Is het plan van aanpak reeds klaar? Zo ja, wat is de concrete inhoud ervan?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD 
op vraag nr. 102 van 29 oktober 2015
van ELS ROBEYNS

Het plan van aanpak is nog niet klaar. 


